
Beste ondertekenaars,        Amsterdam, 23 april 2020. 
 
Op 18 april jl. hebben we jullie brief ontvangen waarin in feite twee hoofdthema’s worden 
genoemd: 

1. Interne organisatie van JFVD 
2. Appjes met mogelijk kwalijke inhoud 

 
Hieronder zullen wij op jullie brief ingaan, waarbij we deze zaken apart adresseren omdat ze 
noch verbonden, noch relevant voor elkaar zijn. Wij gaan ervan uit dat jullie dit ook zo zien. 
 
1. Interne organisatie 
Bij het lezen van die brief - met name door de aanleiding tot jullie schrijven en de algemene 
gang van zaken rondom de verzending hiervan - kunnen we ons niet geheel aan de indruk 
onttrekken dat de punten die jullie aandragen vooral een oratio pro domo zijn. 
 
Toch zijn we bereid om wederom nader op jullie brief in te gaan. We zullen dit kort houden, 
omdat onze uitgebreide beantwoording terug te vinden is in ons antwoord op jullie eerste 
brief. 
 
In een jonge vereniging zoals JFVD (en tevens FVD) is strakke aansturing noodzakelijk, 
tijdens de opbouw van de vereniging. Er moet structuur worden aangebracht en er moeten 
mensen worden gevonden die de taken, kijkend naar hun capaciteiten, op zich kunnen 
nemen. Hierin moet snel geschakeld kunnen worden. Het bestuur kan hierin fouten maken. 
Zo kan het zijn dat geworven vrijwilligers helaas niet het niveau hebben waar wij en zij zelf 
op gehoopt hadden. Dan mag - of zelfs: moét - het bestuur afwegingen maken in het belang 
van de vereniging en daarop actie ondernemen. 
 
De voorstellen zoals in jullie brief genoemd zijn in de praktijk voor JFVD niet uitvoerbaar en 
niet werkbaar, zie hierover ons uitgebreide antwoord op jullie eerste brief. Ook geloven wij 
niet dat deze voorstellen steun genieten onder veel andere JFVD-ers, zoals ook bleek uit ons 
intern onderzoek. 
 
2. Appjes met een kwalijke inhoud 
In appgroepen die door JFVD worden beheerd kunnen en zullen leden worden 
aangesproken op inhoud die niet door de beugel kan. Dit is in het verleden meermaals 
gebeurd, en Hubcoördinatoren worden hiertoe actief geïnstrueerd. Hoewel we geloven dat 
iedereen zijn of haar eigen persoonlijke verantwoordelijkheid heeft, zal het bestuur van JFVD 
disciplinaire maatregelen nemen wanneer dat nodig is. 
 
In appgroepen die niet door JFVD beheerd worden liggen de zaken anders, en kan 
redelijkerwijs niet van het bestuur verwacht worden dat het kan volgen wat door leden of 
niet-leden van JFVD wordt verkondigd.  
 
We hebben een groot aantal screenshots bekeken waarvan een aantal inderdaad een zeer 
laakbare inhoud heeft. Het bestuur van JFVD vraagt zich af waarom de briefschrijvers niet 
(veel) eerder aan de bel hebben getrokken. Sommige appjes dateren uit 2017 en 2018. Drie 
jaar is een lange tijd om zorgen in dezen niet te uiten. Waarom dit thans ineens wel nodig 
wordt geacht door de briefschrijvers is voor ons moeilijk te begrijpen, anders dan als middel 
om de eisen onder punt 1 te pogen af te dwingen. 
 
Hoewel de appjes - op een enkele na - niet in door JFVD beheerde appgroepen zijn gedaan, 
zullen wij daar waar nodig, nu deze informatie ons bereikt heeft, actie ondernemen. Wij gaan 
in gesprek met de mensen die deze uitspraken hebben gedaan, al dan niet over de 
voortzetting van hun functie, maar gaan echter niet in op jullie eisen tot royement van een 



vijftiental JFVD leden. Dit is een bevoegdheid van het bestuur dat daar in het belang van de 
vereniging en haar leden uiterst zorgvuldig in moet zijn. 
 
De tijdslimiet die in de brief gesteld wordt, feitelijk een ultimatum, is niet acceptabel en 
onrealistisch. Het bestuur van JFVD krijgt de indruk op een onplezierige wijze onder druk te 
worden gezet en zal daar nooit aan toegeven. 
 
Omdat jullie brief anoniem is verzonden, komt het erop neer dat er sprake is van anonieme 
beschuldigingen, op basis waarvan ook nog wordt getracht serieuze eisen af te dwingen. Dit 
vindt het bestuur onacceptabel. Indien men lid is van een vereniging waar men beleid en 
bestuur dermate wantrouwt, over leden spreekt als “klapvee”, en tracht op anonieme basis 
anderen te beschuldigen, soms tot wel drie jaar na dato, vraagt het bestuur zich af of deze 
personen eigenlijk wel lid willen, of moeten, zijn van JFVD. 
 
Ondanks het feit dat jullie alle eerdere uitnodigingen tot een gesprek hebben afgeslagen, zijn 
wij desalniettemin bereid jullie nog één maal uit te nodigen om in gesprek te gaan om onze 
visie nader toe te lichten en te luisteren naar jullie inbreng. Daartoe willen wij een delegatie 
van drie ondertekenaars uitnodigen voor een gesprek op het partijkantoor. Indien gewenst 
zal daar een bestuurslid van FVD bij aanwezig zijn. 
 
Dit is de derde keer dat we jullie voor een dergelijk gesprek uitnodigen. Keer op keer zijn 
jullie niet op onze uitnodiging ingegaan. Een vierde uitnodiging gaat er niet komen, en voor 
ons is daarmee ook deze briefwisseling beëindigd. 
 
We kijken ernaar uit van jullie te horen en plannen graag met jullie een moment in voor het 
gesprek. 
 

Met vriendelijke groet, 
 
Bestuur Jongerenorganisatie Forum voor Democratie 
 


